
P R O T O K Ó Ł    Nr  VIII/2011
z  Sesji Rady Gminy Szczytniki  odbytej w dniu 30 maja 2011 r.

w sali posiedzeń Urzędu Gminy

W sesji udział wzięło 15 radnych według załączonej listy obecności, Wójt Pan  Marek 
Albrecht, Zastępca Wójta Pan Dariusz Wawrzyniak, Skarbnik Gminy Pani Małgorzata Bloch, 
radca prawny Pani Agnieszka Grabarek..
Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej  sesji.
4. Informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym.
5. Informacja  przewodniczących  Komisji  Rady  o  pracach  komisji  w  okresie 

międzsesyjnym.
6. Zapoznanie z korespondencją do Rady Gminy.
7. Interpelacje.
8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  likwidacji  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki 

Zdrowotnej w Szczytnikach.
9. Wydanie  „Oświadczenia  w  sprawie  działań  podejmowanych  przez  resort  finansów 

zmierzających do zmniejszenia deficytu sektora finansów publicznych w najbliższych 
latach”.

10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zasad  wynajmowania  lokali  wchodzących  w  skład 
mieszkaniowego zasobu  Gminy  Szczytniki (materiały zostały wyłożone przed sesją 

      w dniu 29.04.2011 r.)
11. Podjęcie uchwały w  sprawie  uchwalenia zasad polityki czynszowej i ustalania stawek 

czynszu  za  lokale  mieszkalne.  (materiały  zostały  wyłożone  przed  sesją  w  dniu 
29.04.2011 r.)

12. Inwestycje drogowe w 2011 r.
13. Podjecie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniego Planu Inwestycyjnego.
14. Podjecie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych.
15. Podjecie uchwały w sprawie zmian budżetowych.
16. Podjecie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej.
17. Odpowiedzi na interpelacje
18. Zapytania, wolne wnioski.
19. Zakończenie sesji.
Punkt 1 – Otwarcie sesji.

Otwarcia  Sesji  o  godz.  9.00  dokonał  Przewodniczący  Rady  Gminy  Szczytniki  Pan 
Andrzej Kupaj   i stwierdził, że na ogólny stan 15 radnych na sesję przybyło 15, zapewniając 
tym sam quorum wymagane dla prawomocności obradowania oraz podejmowanych uchwał. 
Punkt 2 - Ustalenie porządku obrad.

Przewodniczący  Rady  zwrócił  się  o  zgłaszanie  ewentualnych  uwag  lub  wniosków  
w sprawie porządku obrad. Wobec braku   uwag w sprawie porządku obrad Przewodniczący 
Rady poinformował, że sesja będzie przebiegać wg porządku dziennego w brzmieniu jak wyżej.
Punkt 3 - Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Przewodniczący Rady zwrócił się o zgłaszanie  uwag w sprawie protokołu z ostatniej 
sesji.

Wobec braku  uwag w sprawie protokołu Przewodniczący Rady zarządził głosowanie  
w sprawie jego przyjęcia.

Rada   Gminy  w  głosowaniu  jawnym  jednogłośnie  (głosowało  15  radnych)  dokonała 
przyjęcia protokółu z ostatniej sesji.
Punkt 4 - Informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym.

Wójt Pan Marek Albrecht – poinformował, że w okresie międzysesyjnym 



- radca prawny Pani Grabarek opracowała opinię w sprawie sprzedaży lokali mieszkalnych 
w m. Iwanowice i m. Górki, radni otrzymali  do wiadomości opinie w materiałach na 
sesje,

- został ogłoszony przetarg na zakup koparko-spycharki, przetarg nie jest rozstrzygnięty  
i ogłoszono następny,

- wykonano profilowanie dróg równiarką – ok. 30 km, prace nadzorowali radni i sołtysi,
- dokonano zakupu 52 sztuk przepustów na wjazdy,
- 31 maja br. odbędzie się uroczyste oddanie „Orlika,
- w dniu 24 maja dokonano odbioru dróg w m. Strużka i na osiedlu w Iwanowicach,
- były prowadzone rozmowy z Dyrektorem Agencji Własności Rolnej Skarbu Państwa  

w sprawie budowy oczyszczalni  ścieków dla Marchwacza,  jest  propozycja  aby gmina 
opracowała dokumentacje i pokryła VAT,

- ogłoszono przetarg na budowę drogi Sobiesęki Trzecie – Pośrednik dł. 1770 m.
Punkt  5  -  Informacja  przewodniczących  Komisji  Rady  o  pracach  komisji  w 
okresie międzsesyjnym.

- Przewodnicząca  Komisji  Zdrowia  .....  Pani  Alicja  Skrzybalska  –  poinformowała,  że  
w okresie międzysesyjnym odbyło się  posiedzenie  Komisji,  przedmiotem obrad była 
sprawa likwidacji SPZOZ,

- Pan  Zbigniew  Karczewski  –  poinformował,  ze  odbyły  się  dwa  posiedzenia  Komisji, 
przedmiotem  obrad  była  sprawa  inwestycji  drogowych,  likwidacji  SPZOZ,  zakup 
koparko-spycharki,

- Przewodniczący  Rady Pan Andrzej  Kupaj  –  zwrócił  się  o  zapoznanie  rady z  treścią 
ustaleń dotyczących SPZOZ podjętych na wspólnym posiedzeniu komisji,

- radny  Pan  Zbigniew  Karczewski  –  poinformował,  ze  nie  wypracowano  wspólnych 
ustaleń, nie ma opinii,

- radna  Pani  Alicja  Skrzybalska  –  stwierdziła,  że  przedmiotem wspólnego  posiedzenia 
Komisji  było  spotkanie  z  kierownikiem  SPZOZ  celem  wyjaśnienia  wielu  różnych 
wątpliwości dotyczących funkcjonowania służby zdrowia,

- Przewodniczący  Rady Pan Andrzej  Kupaj  –  stwierdził,  że  na  wspólnym posiedzeniu 
komisji mogły być  wypracowane jeszcze inne wnioski w sprawie funkcjonowania służby 
zdrowia na terenie  gminy oprócz propozycji  wydzierżawienia  Ośrodków Zdrowia na  
3 lata zamiast proponowanych 10 lat,

- Wójt Pan Marek Albrecht – stwierdził, że nie był do końca na wspólnym posiedzeniu 
Komisji ale większość uczestników posiedzenia wypowiadała się za likwidacja SPZOZ, 
na tej podstawie opracowano projekt uchwały w sprawie likwidacji,

- radny Pan Piotr  Zimny – poinformował,  ze  na posiedzeniu  Rady Społecznej  SPZOZ 
odbyło  się  jedno  głosowanie  w  sprawie  likwidacji  SPZOZ,  trzech  członków 
opowiedziało  się  za  likwidacją  SPZOZ,  dwóch  przeciw  likwidacji,  po  otrzymaniu 
materiałów  na  sesję  zwołał  zebranie  w  Iwanowicach  w  sprawie  likwidacji  SPZOZ, 
zebranie wypowiedziało się przeciw likwidacji, przekształceniu SPZOZ,

- radny Pan Zbigniew Karczewski – stwierdził, ze w przedłożonych materiałach jest nadal 
wiele nieścisłości i niejasności, te rozbieżności i  niedomówienia należy wyjaśnić,

Punkt 6 – Zapoznanie z korespondencją do Rady Gminy.
Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kupaj poinformował, że w okresie międzysesyjnym do 

Rady wpłynęła następująca korespondencja i zapoznał z jej trescią:
- pismo Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Wielkopolski w sprawie wydania oświadczenia 

dot. stanu finansów jednostek samorządu terytorialnego, 
- apel Prezesa PIS w sprawie wystąpienia do Premiera o uznanie rolnictwa za priorytet 

polskiej prezydencji w UE i wyrównania dopłat rolniczych dla Polski 
zaproponował rozpatrzenie  spraw  w p. 9.
Punkt 7 - Interpelacje.

- radny  Pan  Zbigniew  Karczewski  –  zapytał  jak  to  się  stało,  ze  dwóch  radnych  nie 
otrzymało materiałów na sesje, dlaczego nie wszystkie projekty uchwał są opiniowane 
przez  radcę prawnego, gdyby projekt  uchwały w sprawie mieszkań był  dopracowany 

2

2



przez  radcę  prawnego  nie  doszłoby  do  zaskarżenia  uchwały  do  WSA  i  nie  byłoby 
kosztów sądowych,

- radna  Pani  Jadwiga  Strembicka  –  zwróciła  się  aby  zawiadamiać  radnych  
o przeglądzie dróg i umożliwić im fizyczny udział w pracach komisji, zwróciła się do 
radnych powiatowych o zgłoszenie do naprawy drogi powiatowej na odcinku Cieszyków 
– Szczytniki,

- Zastępca  Przewodniczącego   Rady  Powiatu  Kaliskiego  Pan  Benedykt  Owczarek  – 
poinformował,  że  wydział  Dróg Powiatowych  Starostwa nie  przewidział,  że  będą tak 
duże ubytki w drogach, na ostatniej sesji doszło do przesunięcia środków w budżecie – 
drogi będą naprawiane,

- radny Pan Tadeusz Buchwald – poinformował,  ze  na drodze gminnej  w m.  Rudunki 
Szczytnickie jest uszkodzony most, ziemia spod asfaltu jest wypłukana i grozi zarwaniem 
asfaltu,

- Wójt Pan Marek Albrecht – poinformował, ze sprawa naprawa mostu będzie zgłoszona 
i spowoduje aby stało się to jak najszybciej, radni będą brać udział w przeglądach dróg,

- inspektor Biura Rady Gminy Mirosław Kowalski – poinformował, że materiały na sesje 
zostały wysłane dla wszystkich radnych, już zgłosił reklamacje do Urzędu Pocztowego 
w Szczytnikach, postara się sprawę wyjaśnić jak najszybciej,

Punkt  8  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  likwidacji  Samodzielnego  Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Szczytnikach.

Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kupaj stwierdził, że już od dwóch lat trwa dyskusja 
w sprawie funkcjonowania służby zdrowia na terenie gminy, sprawa była przedmiotem obrad 
kilku  sesji  Rady  Gminy,  kilku  posiedzeń  Rady  Społecznej  SPZOZ i  komisji  Rady  Gminy. 
Przekształcenie Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  w Niepubliczny ZOZ 
wiąże  się  z  remontem  kapitalnym  Ośrodka  Zdrowia  w  Stawie,  w  budżecie  gminy  nie 
zaplanowano środków na ten cel, po przekształceniu remont wykona doktor Sobański i będzie to 
taniej  niż w strukturach SPZOZ. Zwrócił się do Rady o rozstrzygniecie tej sprawy w formie 
głosowania.

- radna Pani Alicja Skrzybalska – jako przewodnicząca Komisja Zdrowia zwróciła się do 
Rady,  aby nie traktować po macoszemu Ośrodka Zdrowia w Stawie,  zwróciła  się  do 
Zastępcy Wójta o poinformowanie Rady Gminy o przebiegu ostatniego posiedzenia Rady 
Społecznej   SPZOZ,  podczas  spotkania   wskazane  było  wiele  niejasności  w sprawie 
funkcjonowania tej placówki, mimo to ostatecznie Rada Społeczna większością głosów 
(3:2)w  głosowaniu  wypowiedziała  się  za  likwidacją  SPZOZ,  stwierdziła,  że  jeżeli 
SPZOZ zostanie to można pozyskać pieniądze na remont i Ośrodek Zdrowia w Stawie 
wyremontować tak samo jak w Iwanowicach, można złożyć wniosek do Banku Ochrony 
Środowiska o kredyt na termomodernizacje,

- sołtys Sołectwa Sobiesęki Drugie Pan Wojciech Adamczewski –stwierdził, że kilka lat 
temu  była  rozesłana  ankieta  wśród  społeczeństwa  Gminy  w  sprawie  prywatyzacji 
Ośrodków Zdrowia – mieszkańcy Gminy powiedzieli „NIE” i to powinno być wiążące, 
nikt nie konsultował się z sołtysami, mieszkańcy Sołectwa Sobiesęki II są przeciwko,

- sołtys Sołectwa Iwanowice Pan Zbigniew Paszkowski – stwierdził, ze minionej kadencji 
był sołtysem i radnym i konsultacje społeczne z mieszkańcami przeprowadzał z własnej 
inicjatywy,  zapytał  dlaczego  Przewodniczący  Rady  jest  za  prywatyzacją  Ośrodków 
Zdrowia – bo wg niego jest to dobry interes jak w przypadku weterynarii, amortyzacja 
obiektów Ośrodków Zdrowia jest większa niż będą wpływy za czynsz za wynajmowane 
Ośrodki Zdrowia,

- Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kupaj – stwierdził, że każdy ma prawo wypowiadać 
się w sprawie Ośrodków Zdrowia, temat jest omawiany już ponad 2 lata, mieszkańcy 
wybrali radnych aby reprezentowali ich interesy w Radzie,

- radny Pan Zbigniew Karczewski  –  zwrócił  się  o  zakończenie  dyskusji  i  zarządzenie 
głosowania,
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- radna  Pani  Danuta  Świątek  –  zwróciła  się  do  Rady  o  wyrażenie  zgody  na 
zaprotokołowanie  imiennie  jak  głosowali  poszczególni  radni  w  sprawie  likwidacji 
SPZOZ,

Rada nie zgłosiła sprzeciwu i zaakceptowała wniosek radnej Pani Światek
Wobec  braku  dalszych  uwag  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt 

przedmiotowej uchwały. Głosowało 15 radnych:
- za - 7 - (Tadeusz Buchwald, Paweł Domagała, Andrzej Kupaj, Urszula Młynek, Jadwiga 

Strembicka, Danuta Świątek, Krzysztof Zawadzki) ,
-  przeciw – 8, (Kazimierz Bączyk, Bogumił Jankowski, Zbigniew Karczewski, Grzegorz 

Ostrowski, Roman Siciarek, Alicja Skrzybalska, Piotr Zimny, Maciej Ziółkowski)
Przewodniczący  Rady stwierdził,  ze  w  wyniku  głosowania  Rada  Gminy  większością 

głosów nie przyjęła projektu uchwały w sprawie likwidacji SPZOZ.
- Wójt Pan Marek  Albrecht – stwierdził,  ze wynik powyższego głosowania skłania do 

zastanowienia się nad remontem Ośrodka Zdrowia w Stawie i podjęcia odpowiednich 
decyzji inwestycyjnych na najbliższą przyszłość,

- radny Pan Piotr Zimny zapytał czy Pan Wójt i Rada Gminy są pewni, że z posiadanych 
środków SPZOZ w kwocie ok. 200 tys. zł nie można ich przeznaczy na remont Ośrodka 
w Stawie,

- radny do Rady Powiatu Kaliskiego Pan Stanisław Błaszkowiak – stwierdził, że sytuacja 
w sprawie służby zdrowia na terenie gminy oraz potrzeby remontu Ośrodka Zdrowia w 
Stawie  jest  „gorąca”  –  w okresie  międzysesyjnym  sprawdzi  i  dowie  się,  czy  środki 
SPZOZ mogą by przeznaczone na inwestycje – remont OZ,

Punkt  9  -  Wydanie  „Oświadczenia  w  sprawie  działań  podejmowanych  przez  
resort  finansów  zmierzających  do  zmniejszenia  deficytu  sektora  finansów 
publicznych w najbliższych latach”.

Przewodniczący Rady stwierdził, ze w nawiązaniu do korespondencji omówionej w p. 6 
przedstawił projekty oświadczeń i zwrócił się o zgłaszanie uwag i propozycji.

Wobec  braku   uwag  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt 
przedmiotowych  oświadczeń,  w  wyniku  którego  Rada  jednogłośnie  wydała  oświadczenia 
(głosowało 15 radnych). Oświadczenie dot. stanu finansów jednostek samorządu terytorialnego 
oraz Oświadczenie  w sprawie wystąpienia do Premiera o uznanie rolnictwa za priorytet polskiej 
prezydencji w UE i wyrównania dopłat rolniczych dla Polski 
Punkt  10-   Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zasad  wynajmowania  lokali  
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu  Gminy  Szczytniki

Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kupaj stwierdził, że projekt uchwały radni otrzymali 
na  poprzedniej  sesji,  zwrócił  się  o  zgłaszanie  uwag  i  propozycji  do  projektu  uchwały  w 
powyższej sprawie.

Wobec  braku   uwag  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt 
przedmiotowej uchwały, w wyniku którego Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VIII /29/ 11 
(głosowało 15 radnych).
Punkt 11 - Podjęcie uchwały   w  sprawie  uchwalenia zasad polityki czynszowej   
i ustalania stawek czynszu za lokale mieszkalne.

Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kupaj stwierdził, że projekt uchwały radni otrzymali 
na  poprzedniej  sesji,  zwrócił  się  o  zgłaszanie  uwag  i  propozycji  do  projektu  uchwały  
w powyższej sprawie.

Wobec  braku   uwag  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt 
przedmiotowej uchwały, w wyniku którego Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VIII /30/ 11 
(głosowało 15 radnych).
O godz. 9.55 Przewodniczący Rady zarządził 20 min. przerwę.
Punkt 12 -   Inwestycje drogowe w 2011 r.  

Po przerwie o godz. 10.15 Obrady wznowił Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kupaj  
i udzielił głosu uczniom Szkoły Podstawowej w Iwanowicach.
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Przedstawiciele  uczniów   Szkoły  Podstawowej  w  Iwanowicach  w  imieniu  całej 
społeczności szkolnej zaprosili Radę Gminy  na uroczyste zakończenie roku szkolnego w dniu 
22 czerwca 2011 r.

- Zastępca Przewodniczącego Rady Powiatu Kaliskiego Pan Benedykt Owczarek – zwrócił 
się  do  radnych  o  zapytania  jako  do  radnego  powiatowego,  bo  powołują  go  inne 
obowiązki i zamierza opuścić posiedzenie,

- radny Pan Roman Siciarek – zwrócił się do Pana radnego aby miał na uwadze odcinek 
drogi powiatowej Helenów w kierunku lasu,

- radna Pani  Alicja  Skrzybalska   – zwróciła  się  do Pana radnego aby miał  na uwadze 
odcinek drogi powiatowej Krowica Zawodnia – Staw,

- radny pan Zbigniew Karczewski – stwierdził, że w planie inwestycyjnym na najbliższe 
lata inwestycje nie są dobrze wyszacowane,

- radny Pan Piotr Zimny – zapytał, na co są przeznaczone środki, które wpłynęły do gminy 
za sprzedane działki 

- Z-ca Wójta Pan Dariusz Wawrzyniak – poinformował, że środki za działki weszły do 
budżetu gminy, 

- Wójt Pan Marek Albrecht zgłosił  wniosek zgłoszenia do Funduszu Ochrony Gruntów 
Rolnych wniosku o dofinansowanie do budowy drogi w m. Krowica Zawodnia,

- radny Pan Zbigniew Karczewski – stwierdził, że sprawę dofinanowania  budowy dróg w 
FOGR należy omówić na posiedzeniu Komisji,

- radny Pan Paweł Domagała – stwierdził, że teraz z dofinansowania z FOGR planuje się 
wybudować  drogę  w  Sobiesękach  Trzecich,  w  następnym  roku  wypadało  by  aby 
zainwestować w innej części gminy,

- Pan  Wiesław  Wróbel  –  sołtys  Sołectwa  Główczyn  –  stwierdził,  że  miejscowość 
Główczyn jest rozciągnięta i leży na krańcu gminy, drogi są w opłakanym stanie, od 8 lat 
nic nie robiono, mieszkańcy są zdesperowania, droga o dł. ok. 2,5 km w okresie jesienno-
zimowym i wiosennym jest nieprzejezdna,

Punkt  13  -    Podjecie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniego  Planu   
Inwestycyjnego.

Przewodniczący Rady zwrócił się o podjęcie dyskusji, zgłaszanie wniosków i propozycji 
w powyższej sprawie.

- radny Pan Grzegorz Ostrowski – stwierdził, ze na posiedzeniu Komisji Rolnictwa ... była 
omawiana  sprawa  budowy  sali  gimnastycznej  w  Szczytnikach,  zwrócił  się  
o zaplanowanie tej budowy na później, rozejrzeć się za możliwością pozyskania środków 
z zewnątrz, budowę zaplanować na 2013 r., to duża inwestycja i trzeba odpowiedzieć 
„czy nas na to stać”,

- radny Pan Zbigniew Karczewski – zapytał do kiedy jest ważna dokumentacja na budowę 
sali gimnastycznej,

- Wójt Pan Marek Albrecht – poinformował,  że dokumentacja jest ważna jeszcze przez 
najbliższe  2  lata,  zlecił  przeszacowanie  kosztorysu,  trzeba  będzie  kiedyś  rozpocząć 
budowę tej sali,

- radna do Rady Powiatu Kaliskiego Pani Renata Michałowska-Michalak – stwierdziła, że 
cały czas trzeba mieć na uwadze budowę sali gimnastycznej, aby w każdej chwili móc 
wykorzystać okazję gdyby pojawiła się możliwość pozyskania środków z zewnątrz,,

- radny Pan Zbigniew Karczewski – stwierdził, że inwestycjami priorytetowymi na 2011 
i  2012 r.  powinna  być  budowa dróg i  modernizacja  oświetlenia  ulicznego,  następnie 
zgłosił wniosek o przerwę,
Przewodniczący Rady o godz.10.55 zarządził 10 min przerwę. Po przerwie o godz. 10.05 

obrady wznowił Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kupaj.
- radny Pan Zbigniew Karczewski  - zapytał Wójta, czy i skąd deklaruje środki na budowę 

sali gimnastycznej w Szczytnikach, bo w pierwszej kolejności potrzebne są drogi,
- Wójt Pan Marek Albrecht – stwierdził, że na dzień dzisiejszy nie może zagwarantować 

skutecznej realizacji zaplanowanych na przyszłość inwestycji, przykładem jest renowacja 
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parku  w  Iwanowicach  –  niespodziewanie  pojawił  się  problem  związany  
z  nieuregulowaniem stanu prawnego nieruchomości,

- Zastępca  Wójta  Pan  Dariusz  Wawrzyniak  –  stwierdzi,  że  trudno  jest  przewidzieć 
możliwość pozyskiwania środków na inwestycje, w tym na salę gimnastyczną, innych 
inwestycji nie można przedkładać nad dobro dzieci,

- radny  Pan  Paweł  Domagała  –  stwierdził,  że  odnośnie  budowy  sali  gimnastycznej  
w Szczytnikach to już zapadła decyzja, nie jest ustalony termin rozpoczęcia budowy,
Wobec  braku   dalszych  uwag  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt 

przedmiotowej uchwały, w wyniku którego Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VIII /31/ 11 
(głosowało 15 radnych).
Punkt 14 - Podjecie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych.

Przewodniczący  Rady  Pan  Andrzej  Kupaj  stwierdził,  że  kilka  razy  był  poruszany 
problem wysokości diet dla radnych. W sąsiednich gminach diety są ustalone różnie, ryczałtowo 
za miesiąc w kwotach w wysokości od 300 do 400 zł z potrąceniami w wysokości do 30% za 
nieobecność na sesji rady lub posiedzeniu komisji. Obecnie radni otrzymują dietę w wysokości 
7,5  %  kwoty  bazowej  określonej  w  ustawie  budżetowej  dla  osób  zajmujących  kierownicze 
stanowiska  państwowe  na  podstawie  przepisów  ustawy  z  dnia  23  grudnia  1999  r.  
o kształtowaniu wynagrodzeń w państwowej sferze budżetowej oraz zmianie niektórych ustaw 
( Dz. U. Nr 110, poz. 1255 z późniejszymi zmianami). zaproponował  podwyżkę do 10% lub 
miesięczny ryczałt w wysokości 350 zł  z 30 % potrąceniami za nieobecność na posiedzeniu. 
Poinformował, poinformował, że dla siebie nie proponuje żadnej podwyżki. Zwrócił się do Rady 

o wypowiedzenie się w sprawie diet.
- radny Pan Tadeusz Buchwald – stwierdził,  że uważa, że podwyżka diet będzie bardzo 

nieelegancka  aby  sobie  podwyższać,  jeżeli  mówi  się  o  oszczędnościach  to  należy 
zaczynać od siebie, on swoją dietę przekazuje dla Przedszkola w Szczytikach,

- radny  Pan  Zbigniew  Karczewski  –  zaproponował,  aby  radni  zrezygnowali  z  diet,  
a wójtowie z dodatków,

- radna Pani Alicja Skrzybalska – poinformowała, ze ona i radny Pan Maciej Ziółkowski 
pracują zawodowo na etacie i biorąc udział w sesji rady lub posiedzeniu komisji tracą 
zarobki, jej rodziny na to nie stać, jako radna ponosi wydatki na telefon, dojazdy, czy 
spotkania i nie przewidziała tego w budżecie swojej rodziny, obecne diety obowiązują od 
9 lat, podziękowała Przewodniczącemu Rady za wniosek o zwiększenie diet,
Wobec braku dalszych uwag w sprawie podwyżki diet Przewodniczący Rady zwrócił się 

o wypowiedzenie w formie głosowania  i zapytał  „kto jest za podwyżką diet”. Głosowało 15 
radnych, za podwyżką opowiedziało się 11, wstrzymało się – 4,

- radny Pan Kazimierz Bączyk – zgłosił wniosek odstąpienia od ryczałtu miesięcznego  
i ustalenia diet w wysokości 10 %kwoty bazowej określonej w ustawie budżetowej dla 
osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe na podstawie przepisów ustawy 
z dnia 23 grudnia 1999 r. o kształtowaniu wynagrodzeń w państwowej sferze budżetowej

Rada większością głosów zaaprobowała w/w wniosek.
Wobec braku  uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zwiększenia diet, w wyniku którego Rada  podjęła Uchwałę Nr VIII /32/ 11 (głosowało 
15  radnych).  za  –11,  wstrzymało  siię  –  4  (Tadeusz  Buchwald,  Paweł  Domagała,  Urszula 
Młynek, Danuta Świątek),

- Radna  Pani  Alicja  Skrzybalska  –  zgłosiła  rezygnację  z  członkostwa  w  Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy Szczytniki,

- Przewodniczący  rady  Pan  Andrzej  Kupaj  –  poinformował,  ze  wniosek  zostanie 
rozpatrzony na najbliższej sesji,

Punkt 15 - Podjecie uchwały w sprawie zmian budżetowych.
Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kupaj stwierdził, że projekt uchwały radni otrzymali 

w materiałach na j sesję zwrócił się o zgłaszanie uwag i propozycji do projektu uchwały w 
powyższej sprawie.
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Wobec  braku   uwag  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt 
przedmiotowej uchwały, w wyniku którego Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VIII /33/ 11 
(głosowało 15 radnych).
Punkt  16  -  Podjecie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy 
Finansowej.

Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kupaj stwierdził, że projekt uchwały radni otrzymali 
w materiałach  na  j  sesję  zwrócił  się  o  zgłaszanie  uwag  i  propozycji  do  projektu  uchwały  
w powyższej sprawie.

Wobec  braku   uwag  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt 
przedmiotowej uchwały, w wyniku którego Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VIII /34/ 11 
(głosowało 15 radnych).
Punkt 17 -   Odpowiedzi na interpelacje  

- inspektor  Biura  Rady  Gminy  Mirosław Kowalski   -  poinformował,  ze  materiały  nie 
zostały  doręczone,  bo  jest  zmiana  listonosza,  korespondencja  była  w  UPT  
w Szczytnikach  radni z początkiem sesji otrzymali  przesyłki,

Punkt 18- Zapytania, wolne wnioski.
- radna Pani Alicja Skrzybalska – zapytała, czy i kiedy będzie można składać wnioski  

o dofinansowanie na odnowę m. Staw w ramach  Lokalnej Grupy Działania „Długosz 
Królewski”,

- Z-ca wójta Pan Dariusz Wawrzyniak – poinformował, ze w Stawie nie są uregulowane 
sprawy własnościowe  i  będzie  problem z  wnioskami,  w pierwszej  kolejności  należy 
zakończyć komunalizację nieruchomości w Iwanowicach,
Następnie  Przewodniczący  Rady  Pan  Andrzej  Kupaj  udzielił  głosu  Panu  Marianowi 

Figasowi – działaczowi NSZZ Solidarność RI i działaczowi PIS.
- Pan Marian Figas – zaprosił całą Radę Gminy oraz Wójta na uroczystości 4 i 5 czerwca 

w Kaliszu z okazji 30-lecia powstania NSZZ Solidarność RI,
Punkt 19 -  Zakończenie sesji.

W  związku  z  omówieniem  wszystkich  punktów  porządku  obrad,  o  godz.11.40 
Przewodniczący Rady zamknął obrady.  

Protokołował:

Inspektor 
Mirosław Kowalski
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